
 

Tarnów, 1 czerwca 2021 r. 

KRM.0003.382.2021 

 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XLIX sesji Rady Miejskiej 27 maja 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Grzegorz 

Światłowski poinformował, że stan techniczny kortów tenisowych znajdujących się przy 

Arenie „Jaskółka” Tarnów się pogarsza (trzy korty ziemne i jeden przygotowany jako kort 

sztuczny). Radny wyraził opinię, że Miasto powinno podjąć działania umożliwiające 

korzystanie ze wskazanych obiektów i zapytał, jakie są plany dotyczące przyszłości 

tych terenów. 
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